

PRAYER

By Al-Sheikh Al-Fadel Mohammed Abu Hilal
(1579-1640 AD)

In the name of God the compassionate the merciful. God thank you for the blessing of your Presence. Thank you for introducing your Imam and your Guides. Thank you for exposing us to your Revelations. Thank you for establishing your Miracles, Confirmation, and Wisdom. Thank you for confirming your Holiness, true Godliness, Uniqueness, and Eternity.

God, illuminate our hearts with the lights of your Unification, and let our tongues utter your Benediction and Exaltation, Revelation and Abstraction. God, let us be satisfied with your Decision, patient with your Indignation, thankful to your Blessings and Favors, drawn close to you and away from others, effective by our Obedience and Satisfaction, enjoyment of witnessing your Majesty and Vision.

God, we ask through your Imam and Guides, and by the Glory of your Humanity, and the Prestige of your Grandeur, and the Greatness of your Majestic Glories, to favor us with Salvation and to deliver our Souls and our good Intentions and True Religion. And to conform to your Obedience and total Recognition, and to Save us from Disobedience and help us to idolize you. And to lead us to you and to ease the passage of reaching you, and to direct us to be dependent on you, and to bring us closer to you by virtuous deeds, and to give us sanctity and favor of faith on the Day when we are placed in your audience.

By the Glory of the Sovereign Messenger and his Eminent Principals, you are able and capable to respond to my prayer. God our Lord, our Master and Hope, the Purpose of our wishes, who knows our enigma and reprieve. Respond to our prayer and accept our appeal and correct our position, and let us reach our objectives, and forgive our sins, and let the heavens be our residence, and let your Unity be our home, and let your conciliation be our assembly, and let our destination be you, and lead us to salvation, and let seeing your Majesty be our vision, Amen Amen to you God of the worlds.

دُعاء

للشيخ الفاضل محمد أبو هلال
(1640-1579م)

بسم الله الرحمن الرحيم اللهم لك الحمد على نعمة وجودك . ولك الحمد على معرفة وليك وحدودك . ولك الحمد على معرفة ظهوراتك . ولك الحمد على تسديق مُعجزاتك، وتحقيق براهينك وأياتك. ولك الحمد على تحقيق ألوهيتك، والتسديق برؤيتك، والإقرار بوحدانيتك، والاعتراف بصمدانيتك.

اللهم، نور قلوبنا بأنوار توحيدك، وأجعل السنننا ناطقة بنفديسك وتمجيدك، وتنزيلك وتجريدك اللهم، اجعلنا من الراضين بقضائك، الصابرين تحت بلاك، الشاكرين لنعمك والأعك، المقبلين عليك والمعرضين عن سواك، والعاملين بطاعتك وموجبات رضاك، والمتلذذين بمشاهدة جلالتك ورؤياك.

اللهم، إننا نسألك بوليك وحدودك، وبعزة ناسوتك، وبقدرة مقام جبروتك، وعظيم جلال لا هوتك، أن تمن علينا بنجاتنا وخلاص أرواحنا وحسن نيتنا وصحة دياناتنا . وأن توفقنا لطاعتك وكمال معرفتك، وأن تحببنا لم عصيتك وتعيننا على عبادتك . وأن تأخذ بنواصينا إليك وتسهل لنا طريق الوصول إليك، وتجعلنا من المتوكلين عليك، وأن تقربنا بأيسر الأعمال إليك، وأن تعطينا الأمان وحلاوة الأيمان يوم العرض عليك والوقوف بين يديك.

بجاه سيد المرسلين وحدوده العالين، أنك على ذلك قدير وبإجابة هذا الدعاء جدير. اللهم يا مولانا، يا سيدنا يا رجانا . يا غاية منانا، يا عالم بسرنا ونجوانا . أجب دعانا وتقبل مسعانا وأصلح مثنوانا، وبلغنا منانا، وأغفر لنا خطايانا، واجعل الجنة مأوانا، وتوحيدك مثنوانا، ورضاك ملقانا، واليك ملجأنا، وعلي سلم النجاة مرقانا، ومشاهدة جلالك رؤيانا . آمين آمين يا رب العالمين.